

# XYL- 1200

Automatic Shrinkable  
Label Inserting Machine

全自動立式自動套標籤機



## 機械特性

1. 本機設計滿足72000BPH充填線設計。
2. 單一機體雙套標頭設計，預防單一套標停機，節省產線空間。
3. 全機外觀採不銹鋼包覆式設計，符合機械設計規範，單一機體安裝方便。
4. 機械結構採用模組化設計，拆裝更換，方便迅速。
5. 人機介面控制系統，更貼近人性化操作。
6. 更換產品規格快速、方便，僅需簡單調整。
7. 本機使用多軸控制設計原理及自動追隨模式，可精確的達到高速套標要求。
8. 膜料供料設計，可依據產線的需求採用不同的供料系統。
9. 機台設計可依據套標長度設計，標長可至 300mm。

## Features

1. Meeting high speed filling machine requirement 72000BPH.
2. Twin inserting application in single machine structure , can prevent machine brake down and save production line space.
3. Machine constructed by stainless steel. Followed by safety regulation. Simplex machine structure ensures convenient installation.
4. Modular desing for quick changeover.
5. Interface touch controller for user-friendly operation.
6. To change new product to another, it takes only minor adjustment.
7. Using multi-Axis Controller and synchronous design to reach the high speed accurately.
8. Provide the suitable label feeding system to match different production line requirement.
9. Machine design can fit the label height up to 300mm and above.

電源 Power source:	3P/ 220V ~ 415V
生產速度 Production rate:	1200 BPM (標籤長度180, label length 180mm)
瓶罐直徑 Range of bottle diameter:	Ø25 ~ Ø130
套標長度 Label insertion length:	25mm ~ 220mm
標籤厚度 Range of label thickness:	0.035mm ~ 0.08mm
膜料材質 Material:	PVC, PET, OPS
總功率 Total Power:	30 KW
主機機械尺寸 Machine dimensions (L x W x H):	2600 x 1430 x 2250 mm